
Referat af generalforsamling den 20.3 2024. 

Deltager; Jette, Dorthe, Jonna, Rikke og Marianne. 

Afbud; Lotte, Irmgard, Bente, Pernille 

 

Velkommen ved formanden. 

 

1.Valg af Dirigent; Kirsten Weng som modtog valget. 

 

2. Dagsorden blev godkendt. 

 

Generalforsamlingen er lovlig indkaldt. 

 

3. Valg af Referent; Marianne Jensen. 

 

4. Formandens beretning og efterfølgende drøftelse; se det tilsendte fra Jette.    

Sundheds kommissionen kommer med et oplæg til juni. Ældresagen har Irmgard siddet i. Kopi af det, vi har 

sendt. Forbehold for virksomhedsområdet er udarbejdet. Afventer en bekendtgørelse ang 

virksomhedsområdet. Geriatriske område genetabler en fælles geriatrisk kvalitets database. Debat i 

samfundet, stigende ulighed i sundhed. Ulighed i tilbud for at fremme lighed i sundhed.  

Temadag i september med forhåbentlig 80 deltager. Inspirationsdag fastholder vi og afvikler igen til næste 

år. Bestyrelsen håber på flere medlemmer. Opgaver er delt ud på alle i bestyrelsen og tak til alle. 

Sygeplejens position er blevet bedre via overenskomst. Lønforbedring for mange. Lille fremgang for 

ansøgninger til sygeplejerskerne.  

 

5. Kasseres fremlæggelse af regnskab; Formand Jette fremlagde regnskabet i kassers fravær og det blev delt 

ud og fremgår af uddelte kopier. Side 1 viser indtægter og udgifter i alt. Vi har tilføjet 38.000 kr. til vores 

regnskab. Vi havde forventet et underskud på 19.000 kr. Temadagens gennemgang udgifter og indtægter 

gav et overskud som forklare den øget kassebeholdning. Det bruger vi bla på inspirationsdagen. Der er lavet 

et budget. Der er 179 000 kr. på vores bankkonto hvilket betyder at der er budget til kongres ol 

Budget udkast til 2024. vi forventer 83 deltager til temadagen. Der er penge til bestyrelsesarbejde. Der er 

5000 kr. til Nordisk kongres. Det er godkendt. Der skal sendes 2 afsted til Nordisk kongres som drøftes til 

næste dagsorden. 

 

6. Indkommende forslag er der ikke kommet noget af. 



 

 

7. Drøftelse af kommende samarbejde med Dansk selskab for Geriatri er der opbakning til. Vi indgår i en 

paraplyorganisation. Det er medlemmerne som indgår i paraplyorganisation. Det er Jette og Rikke som har 

indgået i styregruppen.  

 

8. Bestyrelsen; Irmgard stiller ikke op til bestyrelsen, Rikke er ordinært medlem, Dorthe og Jona genvælges. 

Lotte er suppleant, hvis hun ønsker at stille. Bente, Jette, Marianne og Pernille er ikke på valg. Jette 

formand, Pernille er kassere. Bente er næst formand. Marianne fortsætter som sekretær. 

 

9. Konstituerende møde; Det bliver et virtuelt møde den 3. April kl.8-9 Marianne indkalder til det. 

 

Referat omkring 2. oktober sendes igen. Marianne gensender det.  

Der kommer en udgift fra inspirationsseminar. 

Der skal siges tak til Irmgaard for arbejdet i bestyrelsen. 

 

Referent Marianne Mouritsen Jensen 

  


